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ÖVRIGT 

 

§ 33  Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Följande skrivelser lämnades in. 

 

Granskning av rätt till heltid i förskolan (bilaga 1) 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) 

 

Ersättarna Malena Liedholm Ndounou (C) och Lars Hultkvist (KD) anmälde att de stödjer 

innehållet i skrivelsen. 

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda skrivelserna till ett kommande sammanträde.  

 

Vid nämndens sammanträde den 20 oktober förra året undrade Lisbeth Crabo Ljungman (M) 

– utifrån den befolkningsstatistik som Stockholms stad publicerar – över förvaltningens 

kapacitet och beredskap när det gäller kommande flyktingmottagande. Ordföranden 

påpekade att prognoser, beräkningar och planering som gäller nyanlända inte är 

stadsdelsnämndens ansvar utan sköts av stadsledningskontoret, socialnämnden och Stiftelsen 

Hotellhem i Stockholm. Han föreslog att förvaltningen om möjligt tar del av stadens centrala 

prognoser och återkommer med en bedömning av den egna förvaltningens kapacitet och 

beredskap. 

 

Nämnden beslutade då uttala att förvaltningen om möjligt tar del av stadens centrala 

prognoser om flyktingmottagande och återkommer med en bedömning av den egna 

förvaltningens kapacitet och beredskap. Den 23 januari i år lämnade förvaltningen svar via 

mejl. Svaret redovisas i bilaga 2 till detta protokoll. 

 

BESLUT 

Nämnden godkänner förvaltningens redovisning som svar på nämndens tidigare uttalande.  

 

Förvaltningschefen presenterade nya avdelningschefen för förskola och fritid, Ingalill 

Gustavsson. Nämnden hälsade Ingalill varmt välkommen. 

 

Arne Fredholm (M) frågade om en eventuell konstinstallation i ett skogsområde. Arne 

lovade förse förvaltningen med en skiss över området och förvaltningen lovade undersöka. 

 

Ordföranden avslutade den öppna delen av sammanträdet. 

 

 


